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C O M U N A   SANIOB 
   

Saniob Nr 199,C.P. 417192, Judeţul Bihor, România 
Tel /Fax: 0259 / 441128; CUI:4820291 

e-mail: registratura@saniob.ro; Web: www.saniob.ro  
   
 

PROCES-VERBAL 
 

 Incheiat azi 13.05.2020  in  sedinta  ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilită 
și convocată prin dispozitia primarului nr.40/07.05.2020 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al 
acestei institutii publice, ora 11.00, cu respectarea măsurilor de protecție COVID-19. 
 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar,  Zatyko Stefan-
Adalbert, Kiss Istvan-Matyas, Kiss Stefan-Alexandru, Laszlo Sandor, Ungur  Andrei-Ioan, Erdei Dănut-
Eugen, Buzas Ioan-Nicolaie, Torok Ianos, Torok Cornel-Marcel, Opre Viorel-Florian.  
 Nu a absentat nici un consilier. 

Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar  și  d-na  Mela Maria-Elena – secretar,  
  

S-a constatat ca sedinta este statutară, participând 11 consilieri locali din totalul de 11 
consilieri in functie.  

 
Dl Zatyko Jacint – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea ședinței și  a 

supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,  Ordinea de zi a sedintei ordinare, având 
următoarele puncte: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi pentru şedinţa ordinară din data de 

13.05.2020.     
             2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal de la şedinţa ordinară a 
consiliului local din 26.03.2020. 
             3.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului comunei Sâniob pe anul 2020. 

4.  Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere al exerci ţiului bugetar al 
comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2020 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de  incheiere  al exercitiului bugetar  
al comunei Saniob pe  anul  2019. 

6. Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului „Achizitionare in stalație de 
dezinfecție și dezinsecție, in comuna Sâniob, judetul Bihor”        
           7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru înregistrarea, evidența și 
radierea vehiculelor, la nivelul comunei Sâniob, care nu se supun înmatriculării 
          8. Proiect de hotarare privind prezentarea RAPORTULUI PRIMARULUI  DE INFORMARE 
PRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A COM UNEI SANIOB PE ANUL 
2019. 
           9. Proiect de hotarare privind prezentarea rapoartelor de activitate pe anul 2019 ale 
viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob. 
Suplimentarea ordinii de zi: 
         10. Proiect de hotărâre privind completarea Strategiei de Dezvoltare Locala a Comunei Sâniob. 

Diverse: 
1. Solicitarea depunerii declarațiilor de avere și interese de către primar, viceprimar și 

consilieri locali odată cu data prezentării la ședință, 13.05.2020. 
 
       Dl Zatyko Jacint, presedintele de sedinţă supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 
ordinii de zi, cu completările ulterioare. Astfel a fost adoptată Hotararea nr.26, cu 11 voturi pentru, 0 
voturi impotriva si 0 abtineri. 
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 La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul 
verbal al sedintei ordinare din  26.03.2020  pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea 
Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, 0 împotrivă şi 0 abţineri, adoptandu-
se Hotararea nr.27.  
 
 La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului comunei 
Sâniob pe anul 2020, d-na primar prezintă raportul de specialitate și proiectul de hotarare. 
        Dl președinte de ședință invită la discuții. 
       Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt observații. 

dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot a proiectului de hotărâre, punctul trei al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.28, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
  
 La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de încheiere 
al exerciţiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul I, anul 2020, d-l primar prezintă Raportul de 
specialitate și proiectul de hotărâre. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 

 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul patru al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr. 29, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri. 

 
 
La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de  incheiere  

al exercitiului bugetar al comunei Saniob pe  anul  2019,  d-l primar prezintă Raportul de specialitate și 
proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 

 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul cinci al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.30, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La punctul șase din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului 
„Achizitionare instala ție de dezinfecție și dezinsecție, in comuna Sâniob, judetul Bihor”   ,  d-l primar 
prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
 Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii . 
 Dl Laszlo Sandor atrage atenția că în proiectul de hotărâre nu este cuprinsă nici o valoare și solicită 
să fie inclusă în hotărâre și valoarea proiectului, ca să fie cunoscut și acest lucru. 
 Dl primar prezintă dosarul proiectului în care este cuprinsă și valoarea, urmând ca hotărârea să fie 
completată și cu acest aspect. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șase al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.31, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 

La punctul șapte din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
pentru înregistrarea, evidența și radierea vehiculelor, la nivelul comunei Sâniob, care nu se supun 
înmatricul ării,  d-na secretar prezintă Raportul de specialitate și proiectul de hotărâre. 

  
Dl președinte de ședință invită la discuții. 

  Dl Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul șapte al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.32, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
             La punctul opt din ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind prezentarea RAPORTULUI 
PRIMARULUI  DE INFORMARE PRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A 
COMUNEI SANIOB PE ANUL 2019, dl primar prezintă raportul. 

 Dl președinte de ședință invită la discuții. 
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  Dl Laszlo Sandor, atrage din nou atenția, ca și anul trecut, că raportul de informare nu este 
complet, adică nu respectă 100% starea comunei. Sunt aspecte care nu prezintă interes, ca de exemplu câți 
bani s-au cheltuit pentru funcționarea primăriei, dar banii care au fost alocați pentru investiții, da...sunt de 
interes și sunt enumerate, dar nu chiar cum aș vrea eu. Este specificată suma alocată unor investiții, dar 
atât...nu sunt alte detalii, de exemplu la asfaltare drum să vedem și ce cantitate, câți km...etc. În continuare, 
nu înțeleg ce caută în raport obiectivele propuse? E bine că s-a gândit și la aceste obiective, dar important 
este să vedem ce s-a făcut. O altă obiecție o am față de domeniul urbanism, unde nu se specifică decât 
numărul de certificate sau autorizații de construcție, ceea ce nu este relevant dacă nu se adaugă și pentru ce 
au fost eliberate, adică o pensiune agroturistică, o grădiniță, casă familială, etc. Mai departe, la capitolul 
MEDIU, se începe cu SVSU, sigur trebuie amintit și acest serviciu, dar nu la acest capitol. Aici trebuie 
discutat, mai ales despre salubrizare, care lasă de dorit, mai ales cu noua licență, care încă nu s-a pus în 
aplicare. Cam atât am avut de zis...mulțumesc. 
 Dl Kiss Stefan Alexandru, preia cuvântul, recomandând consilierilor să urmărească emisiunea 
,,Starea nației,, și e curios care e starea nației aici la noi în comună, că raportul ăsta, totuși a fost așa de 
frumos împachetat. Acum, comparativ cu situația din celelalte comune învecinate, așa avea câteva întrebări, 
la care să răspundă dl primar: 

1. Când pot să racordez toaleta la canalizare? 
Răspunde dl primar: canalizarea a fost predată în decembrie și era funcțională, dacă nu intervenea problema 
COVID. Chiar și săptămâna aceasta am vorbit cu dl Balog, directorul de la Apă-Canal N.V. și a spus să mai 
așteptăm o săptămână și vom discuta. Practic va fi necesar să se meargă din casă în casă, iar situația actuală 
nu permite. Ca să pornim stația, va trebui ca cel puțin 20% să se racordeze în prima fază. Momentan trebuie 
să mai avem un pic de răbdare, nu se poate în momentul de față să luăm legătura cu cetățenii pentru a 
întocmi contractele. 
 Dl Kiss Stefan arată că, foarte frumos a spus, dar nu a înțeles nimic. Înțelege că, țara asta totuși 
funcționează și nu crede că cele 2 luni de izolare au fost motivul întemeiat pentru care nu s-au putut încheia 
cele câteva contracte pentru a putea da drumul la canalizare. 
 Dl primar preia ideea, ca să spună în continuare că același lucru se întâmplă și în cazul salubrizării, 
când, tot săptămâna aceasta a luat legătura și cu reprezentantul AVE, care se știe că va fi operatorul care ne 
va prelua pentru salubrizare și același lucru l-a auzit, adică nu se poate merge din casă în casă la oameni 
pentru contractare. Asta poate să confirme și dl Laszlo, a cărui soție este angajată casieră la salubrizare. 
Trebuie să se înțeleagă că ,,nu este după mine,,. 
 Dl Kiss Stefan, solicită ca părerea lui să fie menționată în procesul verbal de ședință, aceea că –
canalizarea-  va funcționa în 2022 cu 20% care vor fi racordați. În continuare solicită dlui primar să dea o 
notă pe scara de la 1 la 10, cam cât consideră el că ar merita comuna noastră comparativ cu celelalte 
comune: Sârbi, Diosig, Tăuteu, Sălard, etc. 
 Dl primar, ca răspuns arată că nu consideră că suntem în urmă față de alte comune de categoria 
noastră. Nu există în Bihor, comună de categoria noastră, cu posibilități,care să aibe stare mai bună. Si 
putem să comparăm în instituții, în infrastructură... 
 Dl Kiss Stefan arată că nu a cerut povești, ci a cerut o notă, că degeaba dă indicii că nu se văd. Vede 
la Sălard și la alte comune că se lucrează la After School, ceea ce la noi nici nu s-a început... 
 Dl primar arată că și la noi se lucrează, toate școlile sunt renovate, clădirea primăriei este renovată, 
avem utilaje noi, avem apă potabilă, canalizare, etc. La After School nu s-au început lucrările din cauza 
inginerului care a lucrat fără cap, nu dau nume, în fine, a trebuit să prelungim, dar va fi construit. În 
continuare este în renovare căminul de la Ciuhoi, școala de la Sfârnaș, va fi în anul acesta și căminul de la 
Cenaloș...spuneți-mi care clădire a rămas afară? 
 Dl Kiss Stefan arată că acestea sunt lucrări de 8 ani și de când e primar tot asta spune... 
 Dl primar solicită să pună și dl consilier Kiss pe hârtie ce a făcut ca consilier înainte de acești 8 ani, 
adică înainte de 2012, iar de când este el primar, comuna s-a dezvoltat cel puțin de 70 de ori mai mult decât 
înainte de 2012. 
 Dl Kiss Stefan solicită, ca neapărat, această afirmație să fie publicată pe site și face precizarea că 
asfalt în comuna noastră avem fix 1.2 mm/cap de locuitor, atâta am reușit să facem, dacă faceți împărțirea... 
 Dl primar: vă rog, dl Kiss să nu spuneți că sunteți inginer, pentru că greșiți. Înmulțiți 1,2mm cu 
numărul de locuitori și vedeți ce iese...nu vă faceți de râs și să nu apară pe site prostii spuse de un inginer. 
 Dl Kiss Stefan: să mergem mai departe, dl primar, ar trebui să vă lăudați în raportul acesta că ați 
înființat măcar 15 locuri de muncă, care totuși lucrează și care vor să-și asigure un viitor în comuna noastră. 
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Părerea mea este că și ce a fost funcțional, și acelea s-au stricat. SVSU, pompierii voluntari, o echipă 
închegată la nivel de județ, nici aceea nu mai funcționează și cred că nu datorită consilierilor. Ar mai fi mai 
multe, dar mai las și pentru altcineva loc. 
 Dl Opre Viorel, întreabă de drumul Sfârnaș-Ciuhoi, cînd încep lucrările ? 
 Dl primar: urmează să apară proiectantul, se lucrează la Studiul de fezabilitate, proiectare și se va 
asfalta în proporție la cât o să ajungă banii, adică în limita a 450 mii lei, sau dacă o să mai fie, pornind de la 
Biserica Sfârnaș. Revenind la cuvintele d-lui consilier Kiss, vă rog să-mi spuneți, nu obligatoriu, ce ați făcut 
în anul 2019 pentru comună, pentru că eu ce am spus consider că este real și urmează să pun și în ziar, chiar 
dacă nu sunt omul care să merg la ziar și o să văd și raportul d-voastră pe site, dar totuși dacă doriți ceva în 
plus sau ați uitat afară....nu?...bine, atunci voi citi pe site. 
 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul opt al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.33, cu 8 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 3 abtineri (dl Laszlo Sandor, dl 
Zatyko Stefan Adalbert și dl Zatyko Jacint). 
 La punctul nouă din ordinea de zi Proiect de hotarare privind prezentarea rapoartelor de 
activitate pe anul 2019 ale viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob, se ia act de 
rapoartele depuse ale viceprimarului și consilierilor locali, adoptandu-se Hotararea nr.34. 
 

 La punctul zece, care suplimentează ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind 
completarea Strategiei de Dezvoltare Locala a Comunei Sâniob, d-l primar prezintă Raportul de 
specialitate și proiectul de hotărâre,  

Dl președinte de ședință invită la discuții. 
d-l Zatyko Stefan arată că materialul a fost studiat în sedința de comisii și nu sunt obiecții. 

 dl. Președinte Zatyko Jacint supune la vot proiectul de hotărâre, punctul zece al ordinii de zi, 
adoptandu-se Hotararea nr.35, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
 La diverse 
 
 Dl președinte de ședință prezintă punctul de la diverse, solicitarea d-nei secretar a declarațiilor 
de avere și interese de către primar, viceprimar și consilieri locali. Se constată că toți și-au respectat 
obligațiile legale. 
 Dl președinte de ședință Zatyko Jacint, invită și la alte discuții. 
 Dl Zatyko Stefan aduce în discuție problema apei de la rețea, deoarece de sâmbătă, până în 
prezent, mai exact de 72 ore nu are apă la robinet. Cum se poate întâmpla așa ceva, în ziua de astăzi, întrun 
centru de comună atât de modern din privința dlui primar. Știu că avem serviciul de apă predat la operator, 
dar totuși vedem că la noi în comună nu funcționează așa cum trebuie. Această firmă nu poate să facă 
întreținerea obligatorie. Știu că avem probleme și din privința funcționării bazinelor, adică funcționează un 
singur bazin de apă, în condițiile în care ar mai trebui să fie și unul de rezerva de apă. Dacă nu pot rezolva 
în 24 ore, ar trebui făcut ceva. Vă rugăm să faceți demersurile necesare. 
 Dl primar, ca răspuns informativ, pot să spun că știu de problemă. S-au luat măsuri, muncitorii 
au fost în primă fază și au schimbat pompa cu una de rezervă recondiționată, care nu a funcționat prea mult, 
dimineața sărea siguranța, apoi a fost comandată o pompă nouă și remontată în ziua de marți, dupăamiază. 
Apoi s-a constatat că trebuia schimbat și cablul electric. Am anunțat că tot nu face față, mai ales dimineața, 
probabil se irigă mai mult. Răspunsul a fost, de la director, să închidem apa de dimineața până seara și am 
spus că nu se poate așa ceva, mai ales că suntem în pandemie, iar spălatul pe mâini este obligatoriu. Așa că 
am cerut să bage o pompă nouă, că la măsurare am observat că nu bagă nici pe jumătate față de anul trecut 
când a mai fost schimbată. Aseară, am stat până la ora 22.00 când a fost din nou scoasă pompa afară și 
montată alta, împreună cu muncitorii noștri și cu echipa de la Borș. Trebuie să înțelegem că probleme și 
defecțiuni se întâmplă, așa cum s-au întâmplat și în alte mandate sau în alte localități și putem spune că 
suntem o comună în care, o dată sau de două ori pe an se întâmplă defecțiuni. 
 Dl Laszlo Sandor nu înțelege de ce operatorul, la atâtea foraje câte are în administrare, nu are 
pompe de rezervă? Nu atunci să comandăm când e bai. 
 Dl primar arată că, chiar în bugetul de azi s-au alocat bani către ADI Zona NV, exact pentru 
achiziționarea unui bazin și a unei stații de filtrare a apei de arsen. 
 Dl Zatyko Jacint spune că trebuie să clarificăm cu operatorul, că la momentul actual o parte din 
strada Swab uta și nici la noi pe Felso uta nu este debit la apă. Cred că degeaba aduc pompe noi, că nu fac 



 5 

față. Aproape 16 ore nu s-a umplut bazinul. Consumul e foarte mare. 
 Dl Zatyko Stefan precizează că firma ar trebui să facă anunțurile din timp, pentru ca populația 
să fie la curent 
 Dl primar arată că publicația a fost făcută pe site și el a distribuit și pe facebook-ul personal. 
 Dl viceprimar Zatyko Jacint, arată că operatorul are propriul facebook și ar trebui să ia măsuri 
de informare a populației din timp. 
 
                  Alte probleme, nu s-au mai discutat. 
 D-l Zatyko Jacint – presedintele de sedinta: 
  - Declar sedința incheiata.  

  Vă mulțumesc! 
 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
  
 
 
 

  
  PRESEDINTE DE SEDINŢĂ                                                     SECRETAR 

                         ZATYKO JACINT                                                          MELA MARIA-ELENA 


